
Göteborgs Brid gefiirbund 2019-20

Protokoll 1rån SS.relsemöte nr 11

Plats: Bridgens hus. J A \\'ettergrens Gata 5

" 
OVlanh.l

Tid: Torsdag den 3 aubtisti 2020, kl. 11.00

Närvarande sty,relseledamöter: Tillförordnad Ordf. Gunnar Östgård Olsson, Sten-Åke

Thunberg, Bo/Bobo Wallmander, AIf Börjesson, Jan Jensen, Bo Hillström och Birgit
Peters6n.

Adjungerade: Carl Ek och Arne Larsson.

Frånvarande : Birgitta Lagnell

1. Mötets öppnande

Gunnar öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Han hade ordnat med bullar till kaffet.

2.Yal av Justerare

Sten-Åke Thunberg valdes att jämte ordft)randen justera protokollet.

3. Adjungeringar
Calle och Arne Larsson adjungerades till mötet.

4. Dagordning
Ett reviderat ft)rslag till dagordning delades ut av Gunnar. Denna godkandes.

5. Föregående mötes protokoll
Protokollet från den 12 augusti 2020 godkändes och lades till handlingama.
Alf lägger ut protokollet på GBFs hemsida och sätter upp det på anslagstavlan i Bridgens Hus.

6. Rappofier
Allmcin info. Gunnar Berättade att kortlekar har skickats ut till klubbar i Sverige och dessa har

erbjudits till forsäljning för formånligt pris.

Ekonomi. Bosse informerade att prelimintira beräkningar indikerarar att det blir en förlust på

drygt 1000 kronor for det nyss gångna, ftirlängda räkenskapsåret.

Det finns drygt 350000 kronor i kassan.

Skatter och avgifter är betalda.

Ett forslag till budget har skrivits och Bosse uppmanade styrelsens medlemmar attläsa
igenom den och lämna eventuella s5mpunkter.

Årsbokslutet skall skrivas under av hela styrelsen och bifogas kallelsen till årsmötet.

Vi får räkna med att många medlemmar kommer ett ftlrsvinna på grund av det långa

speluppehållet.

Intendentur. Jankunde berätta att vi har ffitt en ny IP-adress på våra datorer i Bridgens Hus.

Lås och hyllor skall fixas. Vi har problem med vissa dörrar, som saknar larm.

Tcivlingskommittön.22lag har anmält sig till lagtävling på internet/BBo. Vi siktar pä32lag
så att det kan bli frra grupper med vardera 8 lag. Vi var tidigare 76lag och många av dessa

har sagt att de tänker komma tillbaka, niir spelet kommer igång på normalt sätt.

Pensionrirsklubb. Birgitta var inte på plats och inget fanns att rapportera..



7. Nya stadgar fiir Bridgens Våinner

Birgit presenterade ett nytt fiirslag. Vi funderar igenom detta ftrslag och tar upp det på nytt

vid nåista möte.

Lottdragning ftir Bridgens V?inner hölls efter mötet.

8. Stadgeiindringar ftr GBF
Bosse presenterade ett nytt ftrslag där håinsyn tagrts till att Sveriges Bridgeftirbund har iindrat

verksamhetsårets ftirläggning. Detta frrslag tas upp på kommande årsmöte.

9. Val av firmatecknare
Eftersom Kalle Rasmusson inte längre finns bland oss behöver vi skriva ett nytt
konstituerande möte, som gåiller fram till höstens årsmöte. Alf fibrser Gunnar med det gamla

protokollet i word-forrnat och Grmnar åindrar med håinsyn till det nyaläget-

10. Årsmötet
Årsmötet håIls i Bridgens Hus stora spellokal den 25 oklober med start kl. 13.00.

Ligaklubben har möte omedelbart efteråt.

I l. Arbetsordning fiir årsmötet

Gunnar, Calle, Bosse och Alf tar fram underlag fiir mötet. Underlaget skickas till klubbarnas

kontaktpersoner. Medlemmama kommer att kallas genom e-postbrev och anslag på GBFs

hemsida.

I 2. Kortleksftirsäljning
Bobo meddelade att ca 1000 kofrlekar har sålts till klubbar i Sverige. Arbetet fortsätter genom

Bobos och Mikaels ftirsorg.

I 3. Kvällstiivlingar pa BBO
Gunnar ftlreslog att vi som komplement till tiivlingama på dagtid startar en kvällsverksamhet

med partiivling på torsdagar med start 18,30. Cal1e tar tagi detta.

14. BBO-tiivlingar - utvärdering

Det har vant 4-9 bord vid partiivlingarna pä dagfrd. Calle bedömer att omfattningen kommer

att öka nu niir hösten kommer. Tiden per bricka har minskats fran 7 trll6 minuter, vilket de

flesta klarar av och gillar.

I 5. Insamling och kortleksftirsäljning

Hittills har drygt 130.000 kronor kommit inpå detta sätt.

I 6. Framtida verksamhet

Arne meddelade att speltråining snart kan bitrja.Några kurser iir dock inte i sikte.

Spelverksarnhet på norrnalt siitt beriiknas inte komma igang i Bridgens Hus denna höst.

Spelsugna kan söka sig till Viva, som spelar på A116gården.

Jan framforde en ffiga fran BK Lyx om hur GBF ser på möjligheterna fiir Lyx att börja spela

igen. Gunnar kontaktar L5x ordfiirande och informerar hur GBF serpå saken.

17. övngafrågor
Inga öwiga frågor fanns att diskutera.

18. Nästamöte
Nästa möte blir onsdagen den 30 september kl. I1.00.

19. Avslutning



- Gunnar avslutade mötet och tackade alla for visat intresse.

Vid protokollet:
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